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1
De burgemeester zegt toe de commissie twee maal per jaar te 

informeren over de belangrijkste veiligheidscijfers.
18-6-2020 ABM Meijer Verwoerd Caarls

elk half jaar in januari en 

september

Het betreft de belangrijkste veelvoorkomende delicten zoals woninginbraken, 

autoinbraken, geweldsmisdrijven en cyber crime, alsmede overlast en 

verwarde personen. Uiteraard zullen belangrijke ontwikkelingen of 

afwijkingen tussentijds met de commissie worden gedeeld, mocht daar 

aanleiding toe zijn.

2

Wethouder Rebel zegt toe dat rapporten over uitgevoerde 213a 

onderzoeken naar de raad gaan zodra die gereed zijn (en niet blijven 

liggen tot de jaarrekening).

24-6-2021 ABM Rebel De Bruijn De Bruijn doorlopend

Wordt ingevoerd met ingang van de begroting 2022.   

Als eerste uitkomst is de rapportage BMC organisatiescan ter hand van de 

raad gesteld.

3

De burgemeester zegt toe dat in 2022 specifieker bezien zal worden of 

er een trend is qua verkeersongevallen in relatie tot de ongevallocaties, 

de aard der ongevallen en/of het type betrokken verkeersdeelnemers. 

9-9-2021 ABM Meijer Versluis Molenaar jul-23
Op 30 juni 2023 is de commissie Fysiek Domein via een mededeling 

geinformeerd over de analyse. Voorstel: toezegging afvoeren

4
Wethouder Rebel zegt toe dat de evaluatie van de GR belastingen 

Huizen, Blaricum en Laren zal worden gedeeld met de raad. 
8-9-2022 ABM Rebel de Bruijn Lighthart sep-24

Deze regeling, alsmede de dienstverleningsovereenkomst bedoeld in artikel 

7, en de uitvoering van deze regeling worden 2-jaarlijks geëvalueerd. Het 

eerstvolgende moment vindt plaats voor 1 september 2024 de evaluaties 

hierna vinden 2-jaarlijks aansluitend voor 1 juli van dat betreffende jaar 

plaats.

5

Burgemeester Meijer zegt toe dat, ten aanzien van de situatie van de 

Roef, er op een latere moment een evaluatie zal volgen waarin ingegaan 

wordt op informatie en besluitvormingsmomenten, bijbehorende 

afwegingen en acties. 

8-9-2022 ABM Meijer Verwoerd Ruizeveld de Winter Q2- 2023 Evaluatie afgerond en verstuurd met raadsinformatie 28. 

6

Wethouder Rebel zegt toe dat, zodra de participatiecoach er is, er een 

meer gedetailleede uitwerking van overheidsparticipatie 

(inwonersinitiatieven) zal volgen en er vanaf dat moment een jaarlijkse 

evaluatie zal plaatsvinden die met de raad zal worden gedeeld.

15-12-2022 raad/ABM Rebel Verwoerd Verwoerd Q1-2024 Werving is afgerond. Functionaris start medio augustus 2023. 

7
Burgemeester Meijer heeft toegezegd om de vraag van de PvdA over 

uitbreiding interventieteam schriftelijk te beantwoorden
29-6-2023 ABM Meijer Filius Van den Berg Q3-2023

Er is momenteel een subsidieaanvraag in voorbereiding bij ZONMW ten 

behoeve van Vroegsignalering en Preventie bij personen met onbegrepen 

gedrag. Het Rijk heeft hier extra middelen voor vrijgemaakt. Bij de commissie 

sociaal domein is hierover eerder dit jaar een motie over ingediend door de 

PvdA. In de schriftelijke beantwoording zal ingegaan worden op de beoogde 

inzet van het Interventieteam.

8

Burgemeester Meijer zegde toe om in aanloop naar de 

commissiebehandeling van het raadsvoorstel ‘Verbouwing 

brandweerpost Bovenmaatweg 2A’ te proberen om een mededeling te 

doen toekomen aan de commissie met daarin een nadere toelichting 

over de situatie en de laatste stand van zaken.   

13-7-2023 raad/ABM Meijer Verwoerd Speek Q3-2023 Mededeling is geagendeerd. Voorstel: afvoeren.

9

Wethouder Verbeek zal de commissie informeren over de 

ontwikkelingen rondom de locatie van het speelbos, inclusief de wijze 

waarop met het GNR en omwonenden wordt overlegd. Wethouder 

Verbeek informeert de commissie via een mededeling over de 

procedure die gevolgd moet worden bij de 

omgevingsvergunningsaanvraag voor het speelbos.

20-6-2018 FYD Boom Klompmaker doorlopend

Uitspraak is gedaan en aan de commissie toegezonden met raadsinformatie 

30.1 (24 juli 2023). De beroepen zijn gegrond verklaard vanwege 

ontoereikende motivering op de onderdelen locatie, parkeren en geluid. 

College dient nieuw besluit te nemen. College gaat zich met GNR beraden 

op de uitspraak en het te nemen nieuwe besluit. Uitgaande van de wens van 

GNR om het werk te starten met een onherroepelijke vergunning en gegeven 

de aan zekerheid grenzende waarschijnlijkheid dat tegen een nieuw positief 

besluit opnieuw beroep en hoger beroep zal worden ingesteld (bewoners 

zullen op deze locatie immers nooit een speelbos accepteren, ongeacht de 

motivering), is er geen zicht op aanvang realisatie speelbos. Het zal zeker 

nog geruime tijd duren, een concrete termijn is niet te geven. 

actueel overzicht van toezeggingen tbv commissievergaderingen september 2023



10

De raad wordt geïnformeerd over de voortgang van het herstel van de 

laanstructuur langs de Nieuwe Bussummerweg totdat het herstel is 

gerealiseerd.

6-3-2019 FYD Van Werven Versluis Norbart doorlopend

Het college heeft een raadsvoorstel aangeboden voor 

kortetermijnmaatregelen, waarbij ook het herstel van de laanstructuur 

onderdeel van de maatregelen is. Het voorstel zal naar verwachting 

geageneerd worden voor behandeling in de cyclus van september. Daarmee 

is een besluit over herstel van de laanstructuur in handen van de raad en 

wordt voorgesteld deze toezegging van de lijst af te voeren.

11

Wethouder Rebel informeert de commissie jaarlijks over de status 

(voortgang, fasering e.d.) van de locaties op de lijst met mogelijke 

woningbouwlocaties.

11-9-2019 FYD Booom Klompmaker Teurlings doorlopend

Nu een woonconferentie in voorbereiding is (collegeprogramma 3.1) en de 

verwachting is dat via de woonconferentie tot woningbouwlocaties kan 

worden besloten, wordt deze toezegging 'on hold' gezet. De commissie heeft 

in zijn vergadering van 30 november 2022 besloten de toezegging op de lijst 

te houden om "vinger aan de pols te houden".

12

De commissie Fysiek Domein wordt via een mededeling geïnformeerd 

over de aanpak van de locatie rond de zeilschool. Daarnaast worden de 

kosten voor het aanbrengen van sanitair in de haven in kaart gebracht.

26-2-2020 FYD
Boom/ Van 

Werven
Versluis De Greef eind 2023

Tijdens het vaarseizoen 2021 is tijdelijk sanitair geplaatst tegenover het 

havenkantoor. In het najaar van 2021 is het gebruik van deze voorziening 

geëvalueerd. De commissie is per mededeling over de uitkomst 

geïnformeerd. Tijdens het vaarseizoen 2022 en 2023 is er wederom tijdelijk 

sanitair geplaatst. Omdat er diverse ontwikkelingen spelen rondom de haven, 

verwachten we pas eind 2023 meer duidelijkheid te kunnen geven over een 

permanente invulling. 

13

Het college onderzoekt de mogelijkheid om een deskundig bureau in te 

schakelen om de haalbaarheid van een pilot ‘Alle richtingen tegelijk 

groen voor fietsers’ verdiepend te onderzoeken, waarbij de ervaring in 

andere gemeenten (Enschede, Groningen) nader wordt beschouwd en 

tevens de noodzakelijke civieltechnische ingrepen en financiële 

gevolgen daarvan in beeld worden gebracht. Vooralsnog is hier echter 

geen budget voor beschikbaar.

27-1-2021 FYD Van der Kleij Versluis Molenaar Q3-2023
Het onderzoek is gestart, de uitkomsten worden in het derde kwartaal van 

2023 verwacht

14

Wethouder Verbeek zegt toe de raad op de hoogte zullen houden van 

het proces om een alternatieve locatie te vinden voor de uit het Bad 

Vilbelpark afkomstige graffitimuur, welke locatie tevens kan rekenen op 

draagvlak bij de omwonenden voor de plaatsing van de graffitimuur

8-7-2021 raad/FYD Van Werven Versluis Gribnau 2023

Het college heeft op 25 januari 2022 besloten om een Integraal gebiedsplan 

Huizer- en Gooierhoofd op te stellen binnen de Kustvisie. In dit plan moet 

worden opgenomen of en zo ja hoe de graffitimuur in dit gebied kan worden 

geïncorpereerd.

15

Wethouder Boom zegt toe dat het college, in afstemming met de griffie, 

graag een nadere toelichting geeft over de kwaliteit en werkwijze van 

vergunningverlening en toezicht en hierover het gesprek met de 

commissie voert.

26-1-2022 FYD Boom Klompmaker De bijeenkomst is in voorbereiding (13 sept. iets gepland).

16

Wethouder Van Werven zegt toe dat er in 2023 plannen aan de raad 

zullen worden voorgelegd voor onderhoud van zowel de Oude- als 

Nieuwe begraafplaats. De uitvoering van motie M2 zal onderdeel zijn 

van de plannen.

3-11-2022 raad/FYD Van Werven Versluis De Vries 2023 Uitwerking loopt.



17

Ter uitwerking van het collegeprogramma zal het college met een opzet 

komen voor uitbreiding terras- en horecamogelijkheden, waarover de 

commissie haar wensen en bedenkingen naar voren kan brengen.

30-11-2022 FYD Rebel Klompmaker

Op 30 november 2022 is de commissie Fysiek Domein geïnformeerd over

het ‘vervolgtraject Verlevendigen Oude raadhuisplein’. Gelet op het

doorlopen proces en het ontbreken van draagvlak op het schuifplan is een 

gezamenlijk plan niet gelukt. De gemeente gaat nu over tot planontwikkeling. 

Het streven is de commissie nog in het eerste kwartaal 2023 hierover te 

consulteren. Voorstel is om de toezegging te laten staan totdat de consultatie 

heeft plaatsgevonden.

In de commissie van 22 februari jl. heeft wethouder Rebel de stand van 

zaken toegelicht. Voorstel: om het moment waarop de commissie FD 

zal worden geïnformeerd en gevraagd haar wensen en bedenkingen 

kenbaar te maken te verdagen naar het moment waarop het college de 

opzet voor de uitbreiding van de terras- en horecamogelijkheden 

gereed heeft.

18

Wethouder Boom heeft toegezegd om middels een mededeling

een terugkoppeling te geven over de definitieve planning met betrekking 

tot locatie Silverdome. Deze mededeling zal volgen nadat een gesprek 

heeft plaatsgevonden met de initiatiefnemer. 

3-4-2023 FYD Boom Klompmaker

Op 10 mei is de commissie Fysiek Domein door middel van een mededeling 

van de wethouder geïnformeerd. Daarbij is aangegeven dat met 

ontwikkelaars gesproken is en aangegeven is door ontwikkelaars dat na de 

bouwvak wordt gestart met de werkzaamheden. Een nadere planning moet 

hiervoor nog volgen. Voorstel: op de lijst handhaven, totdat een nieuwe 

planning is ontvangen en gedeeld met de commissie.

19

Wethouder Boom zegde toe, dat voor het zomerreces het college

een voorstel aan de raad zal aanbieden over de afwikkeling van het 

uitreden van Amsterdam en provincie Noord-Holland, waarin tevens de 

vijf raadsvragen van de heer Lekkerkerker expliciet zullen worden 

beantwoord.

25-5-2023 raad/FYD Boom Bruijn Q3-2023 In voorbereiding

20

Wethouder boom zegde toe, dat hij op de vraag van de heer Horst 

(Dorpsbelangen Huizen) zal nagaan hoeveel bomen thans in opslag 

staan en op welke opslaglocatie.

25-5-2023 raad/FYD Boom Versluis Siepel Q2-2023
De beantwoording is op 20 juni 2023 verzonden. Voorstel: afvoeren van de 

lijst

21

Wethouder Van der Kleij zegde toe, dat in overleg met de 

ondernemers aan de Zomerkade zal worden bezien welke maatregelen 

de oversteek van de Zomerkade ter hoogte van de horeca en 

bijbehorende terrassen veiliger kunnen maken.

25-5-2023 raad Van der Kleij Versluis Molenaar Q3-2023

Uit het overleg met de ondernemers is voortgekomen dat er extra 

attenderingsbebording en lage plantenbakken geplaatst worden. Deze 

maatregelen zijn inmiddels gerealiseerd. In het reguliere horeca-overleg dit 

najaar worden de ervaringen en de  maatregelen geevalueerd en kunnen 

eventueel aanvullende afspraken gemaakt worden. Voorstel: toezegging 

afvoeren van de lijst. 

22

Bij de afronding van de beraadslagingen gaf de voorzitter met 

instemming van de heer Horst aan, dat zijn vraag over de kosten van de 

persleiding, waarop de portefeuillehouder het antwoord schuldig moest 

blijven, separaat schriftelijk zal worden beantwoord.

6-7-2023 raad/FYD Van Werven Versluis Ripken Q3-2023
De beantwoording is op 31 augustus verzonden. Voorstel: afvoeren van de 

lijst.

23

Wethouder Van Werven zegde toe dat als er bij de 

begrotingsbehandeling een voorstel komt om de rioolheffing met een 

bepaald percentage te gaan verhogen, hier dan een doorrekening aan 

wordt toegevoegd om inzichtelijk te maken wat dit voor effect heeft op 

één- en meerpersoonshuishoudens. 

13-7-2023 raad/FYD Van Werven Versluis Taouali Q4-2024

24

Wethouder Van Werven zegde toe om te zijner tijd, nadat de eerste 

gesprekken met de bewoners hebben plaatsgevonden, bij de 

gemeenteraad terug te komen met eventuele mogelijkheden voor het 

meenemen van een kunstwerk bij het maken van de plannen voor de 

herinrichting van de wijk Stad en Lande. 

13-7-2023 raad/FYD Van Werven Versluis Taouali 2025 Wordt meegenomen in de verdere planuitwerking.



25
Wethouder Verbeek zegt toe over een half jaar opnieuw met de 

omwonenden de situatie rond De Boerderij te evalueren.
1-11-2018 SOD Van Werven Filius Breugelmans 4e kw 2023 / 1e kw 2024

In het collegeprogramma 2022 -2026 staat dat "de subsidie-afspraken met 

betrekking tot De Boerderij worden geëvalueerd, en onderzocht wordt of er 

verruiming van het gebruik mogelijk is." 

In aanmerking wordt genomen dat tot verruiming van de activiteiten pas kan 

worden overgegaan nadat hierover via de weg van bepaling 6.1 van de 

mediation-overeenkomst een akkoord is bereikt tussen de directie van 

Spant! en een vertegenwoordiging van direct omwonenden. 

De verkennende gesprekken hierover vinden momenteel plaats.

26

Wethouder Van Werven zegt toe bij het nog te realiseren beleidsplan 

schuldhulpverlening een oplegger te voegen met een planning voor de 

implementatie van de aanbevelingen van de Rekenkamer.

29-11-2022 SOD Van Werven Filius Aartsen Q1 2024
De aanbevelingen worden verwerkt in het nieuwe beleidsplan 

schuldhulpverlening

27

Wethouder van Werven zegde toe, dat zodra er voor de gemeente meer 

duidelijkheid is over de financiële uitkeringen van het rijk aan de 

gemeente voor de periode na 2026, de toekomst van het Huizer 

Museum voor behandeling in de raad zal worden geagendeerd voor 

besluitvorming over de gemeentelijke financiële ondersteuning van het 

Museum voor de periode na 2026.  

15-12-2022 Raad Van Werven Filius Breugelmans 2023

Zoals aangegeven bij de wensen nieuw beleid in de voorjaarsnota: op dit 

moment is het, gelet op de verwachtingen van het structureel 

meerjarenperspectief, af te raden om nieuwe structurele verplichtingen aan 

te gaan. Met het museum is in juli besproken dat het nu niet het moment is 

om plannen voor een nieuw museum te starten. Het bestuur werkt aan 

mogelijkheden om de positie van het museum te versterken. Wij zullen 

hierover regelmatig het gesprek met het bestuur voeren.

28

Wethouder van Werven zegde toe, dat zij 1x per half jaar de commissie 

Sociaal Domein zal informeren over het verloop en/of de uitkomsten van 

de gesprekken die met het Huizer Museum zullen worden gevoerd. 

Als uit de gesprekken met het Museum blijkt dat er nog problemen 

worden ondervonden, zal de gemeente met het Museum blijven 

meedenken over oplossingen

15-12-2022 Raad Van Werven Filius Breugelmans doorlopend
De commissie Sociaal Domein is middels een mededeling op 2 juni 2023 

geïnformeerd over de gesprekken die gevoerd zijn met het museum.

29

Wethouder Van werven zegt toe dat de nieuwe manier van werken op 

het gebied van toekennen van huishoudelijke hulp geëvalueerd zal gaan 

worden. Een terugkoppeling van deze evaluatie wordt opgenomen in de 

Bestuursrapportage Sociaal Domein.

24-1-2023 SOD van Werven Filius Meijer Q4
De evaluatie inkomenstoets zal worden meegenomen in de mededeling 

sociaal domein Q4 of Q1.

30

Wethouder van der Kleij zegt toe tijdig voor de afrondende 

besluitvorming

in de regio een informatieavond te organiseren over de voorgenomen 

samenwerking rondom dierenwelzijn.

21-2-2023 SOD Van der Kleij Filius
Van 

Dongen/Steenbergen
Q2- 2023

We zijn in afwachting van de definitieve voorstellen van de regio. 

Voorafgaande aan besluitvorming zal de commissie worden geinformeerd. 

Het is duidelijk geworden dat de dierenambulance met de huidige financiele 

bijdrage niet kostendekkend kan werken. We wachten op een aanvullend 

subsidieverzoek met een juiste onderbouwing van de daadwerkelijke kosten.

31

Wethouder Van Werven zegt toe binnenkort zorg te dragen voor 

een presentatie over zowel noodopvang, asielzoekers als mensen uit 

Oekraïne in de regio en op welke wijze daar dan regionaal mee om te 

gaan.

21-2-2023 SOD van Werven Bigot Bohm Q3- 2023 In voorbereiding

32

Wethouder Van der Kleij zegt toe, dat zij de commissie over de 

ontwikkelingen bij jeugdzorg mondeling en/of schriftelijk via 

mededelingen zal blijven informeren.

21-2-2023 SOD Van der Kleij Filius Satyane Q4-2023

Vanuit het ministerie van VWS zijn er nog geen concrete maatregelen 

uitgewerkt en besproken met de regio Noord Holland met betrekking tot 

tijdige passende jeugdhulp aan kinderen met een beschermingsmaatregel.  

Pas in Q4 verwachten wij u te kunnen informeren over deze maatregelen.     

33

Wethouder Van der Kleij zegt toe de commissieleden te informeren 

wanneer zij meer informatie heeft over het nieuwe voorstel inzake 

dierenwelzijn

9-5-2023 SOD Van der Kleij Filius
Van 

Dongen/Steenbergen
Q3/Q4

Pas na het zomerreces wordt een nieuw regionaal voorstel verwacht (zie ook 

toezegging 30).

34
Wethouder Van der Kleij zegt toe de commissieleden te informeren over 

ontwikkelingen ten aanzien van het online platform en Join Us.
9-5-2023 SOD Van der Kleij Filius Willems Q3-2023

Onderzocht is wat het digitaal platform van Join Us inhoudt. Via het platform 

kan door jongeren dezelfde cursus worden gevolgd zoals die fysiek zou 

worden aangeboden. Gezien de intensiviteit van deze cursus en het gebrek 

aan zicht op continuiteit en effect voor de jongeren en de keuze om ook 

fysiek deze zelfde cusrus niet aan te bieden, sluit het platform niet aan bij de 

hulp die wij willen bieden aan eenzame jongeren. In de memo genoemd bij 

toezegging 35, zal e.e.a. verder toegelicht worden.



35

Wethouder Van der Kleij zegt toe nadere informatie te vertrekken aan de 

commissieleden over wat de gemeente Huizen en andere organisaties, 

zoals Versa Welzijn, doen om eenzaamheid bij jongeren te verminderen. 

Het gaat om informatie over: wat is de taak van de gemeente Huizen als 

het gaat over dit onderwerp, welke activiteiten/projecten zijn er allemaal 

op het gebied van eenzaamheid bij jongeren en wat is de effectiviteit van 

de verschillende activiteiten.

9-5-2023 SOD Van der Kleij Filius Willems Q3-2023
In september ontvangt de commissie separaat via de mededelingen van 

wethouder Van der Kleij een memo met de gevraagde informatie.

36

Wethouder Van der Kleij zegt toe de commissieleden te informeren over 

het proces en de uitkomsten van het onderzoek met betrekking tot het 

beheren van de buitensportaccommodaties

9-5-2023 SOD Van der Kleij Filius Schoppen  
Dit onderzoek is opgenomen in de Programmabegroting 2024. Op dit 

moment dus nog geen voortgang te melden.

37

Wethouder Van der Kleij zegde toe, dat er nadere informatie volgt over 

de gemeentelijke ondersteuning van ouders als het gaat om 

babyspullen.

6-7-2023 raad/SOD Van der Kleij Filius Haak Q4-2023 Nadere informatie volgt

e

38

Wethouder Van der Kleij vond ook dat digitaal participeren een mooi 

middel is en zegde toe dit mee te nemen bij voortzetting van het 

jongerenpannel.

27-6-2023 SOD Van der Kleij

39

Wethouder Van Werven zegde toe dat zij zal doorgeven hoeveel er van 

de budgetten (2 tranches) over is . Ook gaat zij kijken naar het 

ontschotten.

27-6-2023 SOD Van Werven Filius Breugelmans Q4 2023 / Q1 2024
Meer informatie hierover zal bij de behandeling van de vernieuwde 

cultuurnota gegeven worden.

40
Wethouder Van der Kleij zegde toe z.s.m. met een toelichting te komen op 

toezegging 30 en 33
27-6-2023 SOD Van der Kleij Filius Steenbergen

Heeft nu betrekking op 30 en 33 in de huidige lijst. Ons voorstel is de 

toezeggingen 30, 33 en 44 samen te voegen tot een toezegging over het 

informeren van de commissie SD over de ontwikkelingen over de regionale 

initiatieven rond dierenwelzijn. De beantwoording van de toezeggingen 31 en 

34 is nog actueel. We zijn in afwachting van de definitieve voorstellen van de 

regio. Voorafgaande aan besluitvorming zal de commissie worden 

geinformeerd.

41
Wethouder Van Werven zegde toe, dat de vragen van de heer Horst 

over de paragraaf onderhoud kapitaalgoederen separaat zullen worden 

beantwoord

21-6-2023
gecombineerde 

commissie
Boom Filius Schoppen Q2-2023 Wethouder Boom heeft deze vragen in de raadsvergadering van juli 

mondeling beantwoord. Voorstel: toezegging afvoeren.

42

N.a.v. de vragen vanuit de commissie bij wens 2024.01, zegde 

wethouder Van der Kleij toe tijdig voor de begrotingsraadsvergadering 

van november a.s. met een nadere toelichting op deze wens te komen.

21-6-2023
gecombineerde 

commissie
Van der Kleij Filius Steenbergen

 

De commissie heeft in week 26 een toelichting ontvangen over de wens 

2024.01 mbt de dierenambulance. 

43

Wethouder Van Werven zegde toe, dat de vragen van de heer Horst 

separaat schriftelijk zullen worden beantwoord. 

(Meerjarenonderhoudsplanning 2023 - 2027 voor infrastructuur en 

rioolexploitatie.

21-6-2023
gecombineerde 

commissie
Van Werven

     

De beantwoording van de technische vragen is op 4 juli 2023 verzonden en 

toegevoegd aan de vergaderstukken voor de raadsvergadering van 6 juli. 

Voorstel: toezegging afvoeren.


